

Title (en)
Pluggable connector with locking arm

Title (de)
Steckbarer Verbinder mit Verriegelungsarm

Title (fr)
Connecteur enfichable à bras de verrouillage

Publication
EP 0798812 A1 19971001 (FR)

Application
EP 97400657 A 19970324

Priority
FR 9603807 A 19960327

Abstract (en)

The female connector casing (10) in front of the joint (28) has a series of ribs (44) which slide in the cavity of the male connector casing (14) where it engages in grooves made in the walls of the cavity, extending as far as an internal shoulder in the male casing so as to axially compress the joint. The female casing has to the rear of the joint an extension guide surface ending in an abutment. The elastic arm (38) extends towards the front above and beyond the joint across a channel bounded by the central part of the skirt (30). Each casing is a single piece with a retaining foot, contact guide plate (26) and wire guide retention plate (22).

Abstract (fr)

Le connecteur enfichable comprend : un premier boîtier (10) et ayant une partie avant d'accouplement, qui porte un joint annulaire en élastomère et un second boîtier (14) présentant une partie terminale (32) délimitant une cavité de réception de la partie d'accouplement du premier boîtier. Le premier boîtier a un bras élastique (38) de verrouillage s'étendant vers l'avant et destiné à s'encliquer sur un ergot (42) prévu sur le second boîtier. Le premier boîtier (10) comporte de plus une jupe (30) entourant le joint (28) annulaire sur une fraction seulement de sa périphérie et laissant subsister, entre elle et le joint, un intervalle tel que la partie terminale du second boîtier s'engage de façon coulissante dans la jupé lors de l'accouplement. Le second boîtier présente un prolongement destiné à entourer une partie complémentaire de la périphérie du joint lors de l'accouplement. <IMAGE>

IPC 1-7
H01R 13/52

IPC 8 full level
H01R 13/52 (2006.01); **H01R 13/627** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 13/5219 (2013.01); **H01R 13/6272** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] EP 0448084 A1 19910925 - YAZAKI CORP [JP]
• [A] US 4820181 A 19890411 - KUZUNO KATSUTOSHI [JP], et al
• [A] US 4936791 A 19900626 - ZIELINSKI THOMAS E [US], et al

Cited by
EP1215772A3; CN109755794A

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0798812 A1 19971001; EP 0798812 B1 20021106; DE 69716801 D1 20021212; DE 69716801 T2 20030911; FR 2746970 A1 19971003;
FR 2746970 B1 19980612

DOCDB simple family (application)
EP 97400657 A 19970324; DE 69716801 T 19970324; FR 9603807 A 19960327